
Tips Buat Biskut Raya Yang Sedap Kongsi Macam2 Cerita

Lexus dan Pokok Zaitun
Dewan masyarakat
A-Z Blog!
100 Juadah Perayaan
Buat Duit dengan MLM
Kopi O Tanpa Gula
Cef Pastri - Biskut Raya
Panduan kanak-kanak untuk tindakan sosial
Pelita bahasa
I'm A Backpacker: Germany
Gadisku Rabbita
#Amoi Berhijab
Mertuaku Sayang
Unlimited Power (Edisi Bahasa Melayu)
Pendidikan khas dan pemulihan
Gapura merdeka
Shakespeare's Words
I'm A Backpacker: Europe
I'm A Backpacker: United Kingdom
Bijak Memasak
MULAKAN BISNES HARI INI
50 Resipi Biskut & Kek (Edisi Kedua)
Jurnal Beriga
Asam garam gula & kopi
Memahami Jenama
Hidangan Hari Raya dari Singapura
165 KEK & BISKUT RAYA
KAU MARAH AKU SUKA
Awak Semanis Red Velvet
Dewan budaya
Gender dalam sastera Melayu
Kun Faya Kun
Menyingkap Kebahagiaan Mendidik Anak Disleksia dan Diskalkulia: Pengalaman, Strategi dan Sokongan untuk Ibu Bapa dan Guru (UUM Press)
Kompilasi Hidangan Biskut
Usahawan Cilik: Biskut Ajaib
Mencari Abadi
Suami Hensem, Isteri Ohsem
Baking

LEVY QUENTIN

Lexus dan Pokok Zaitun ITBM

ILA NADIRAH, gadis remaja yang masih mencari-cari makna kehidupan. Perkenalan dengan dua lelaki membuatkan jiwa mudanya bergoyang. Pandang kanan Hakimi, pandang kiri Andrew. Tetapi orang kata jalan lurus itu lebih baik daripada belok kanan atau kiri. Ila garu kepala... Dia terjebak dalam cinta tiga segi ke? Wah, hebat! Baru kali pertama bercinta, hatinya disapa dua orang lelaki sekali gus. Yang mana satu harus dipilih? "Dia comel. Suka melompat sana sini macam arnab. Eeii... geram!" Hakimi tidak peduli! Dia tetap mahukan Ila. Apa nak jadi, jadilah! Bersama Ila, cinta bukan lagi bagaikan biskut, tapi oksigen. Tapi bagaimana mahu membuat Ila menerimanya? Gadis arnab tu degil! "Saya tak main-main. Saya sayang awak, tapi tak boleh nak bagi lebih." Andrew tidak berani berhadapan risiko meskipun tahu hati Ila dalam genggamannya. Dia tidak mahu kehilangan Ila, tapi masalah yang satu itu menyukarkan hubungan mereka. Sudahnya, Ila terjebak dalam mainan perasaan yang maha aneh bernama cinta!

Dewan masyarakat PTS Professional

Kali ini, menjelang bulan Ramadan, Aina berniaga kuih raya. Aina dibantu oleh dua kawan baiknya, Zati dan Tini. Jualan kuih raya mendapat sambutan daripada kawan-kawan sekolah dan juga para guru. Hari Raya Puasa bakal menjelang, tetapi tempahan kuih raya mereka masih belum siap. Keadaan ini menimbulkan kesedihan pada Aina dan rakan-rakannya. Aina mula memikirkan bagaimana mengatasi masalah kuih merka yang asyik tidak menjadi walau sudah dicuba berkali-kali.

A-Z Blog! Alaf 21

Issues on feminism and literature in Malaysia; collection of articles.

100 Juadah Perayaan ITBM

Fiksyen yang menggalakkan kanak-kanak menjalankan bisnes kecil-kecilan sesuai dengan umur mereka. Mawardi dan Marzuki adalah dua beradik kembar. Mereka mendapat idea menjual biskut ciptaan mereka sendiri di sekolah. Pada awalnya kegiatan membuat biskut dibuat pada waktu malam bagi mengelakkan daripada diketahui oleh ibu bapanya. Mereka menjual biskut itu di sekolah dan kepada jiran-jiran. Akhirnya rahsia mereka terbongkar apabila ibu dan bapa mereka menyedari banyak barang dapur cepat habis dan ada biskut misteri dalam balang kuih. Namun mereka tidak dimarahi, malah ibu bapa mereka memberi galakkan dan tunjuk ajar supaya mereka dapat memajukan bisnes kecil-kecilan mereka. Ibu bapa mereka menunjukkan cara mendaftar perniagaan dan mendapatkan logo halal untuk produk biskut mereka. Mereka akhirnya berjaya membuka kedai biskut dengan bantuan ibu bapa. Ibu mereka juga sanggup berhenti kerja bagi membantu anak-anak mereka menjaga kedai dan menguruskan kewangan kerana mereka perlu menumpukan perhatian pada pelajaran dan UPSR yang bakal menjelang. Buku ini sesuai bagi ibu bapa yang ingin mendidik anak menjadi usahawan dan berjinak-jinak dalam dunia bisnes. Jalan cerita yang menarik

dan penggunaan bahasa yang sesuai untuk kanak-kanak sekolah rendah.

Buat Duit dengan MLM Alaf 21

KATA orang kalau kita sudah berkahwin, keluarga pasangan adalah keluarga kita juga. Malah, kalau kita berjaya membeli jiwa mertua, kita juga mampu menakluki sepenuhnya cinta suami, maklumlah ibu suami sudah menjadi ibu kita. Memang begitulah sepatutnya. Namun, ada kalanya tidak semua yang diimpikan manis belaka. Pernah dengar perumpamaan, pukul anak sindir menantu, biar banyak rumah, jangan banyak serumah atau isteri boleh diganti, ibu tiada galang ganti? Hakikatnya, pelbagai kisah sama ada lucu, pilu, penuh tawa atau hiba boleh terjadi apabila kita berhadapan dengan ibu mertua.

Kopi O Tanpa Gula PTS Professional

Unlimited Power adalah berkenaan bagaimana menggunakan dan mengendalikan anugerah Tuhan yang paling berharga, iaitu minda kita bagi mencapai kejayaan dan kebahagiaan dalam hidup. Anthony Robbins dengan ikhlas hati sudi berkongsi pelbagai teknik kawalan minda yang dapat membawa perubahan kepada diri kita dan juga orang lain di sekeliling kita. Setiap penyakit ada ubatnya, begitu juga setiap masalah ada jalan penyelesaiannya. Encik Robbins berkongsi pelbagai kaedah bagi menangani masalah pembelajaran, masalah perniagaan, masalah di tempat kerja, dan ketagihan rokok. Terdapat juga cara bagi menghadapi ketakutan, fobia, mengawal perasaan marah, masalah dalam perhubungan, masalah kesihatan, kegemukan, pemakanan, masalah motivasi, dan pelbagai lagi. Buku ini perlu dibaca dan dihadamkan secara perlahan-lahan. Pembaca disaran mencuba sendiri kaedah dan teknik yang diajar secara berulang kali. Dengan cara ini, pembaca dapat menguasai dan menikmati kesan dan manfaatnya. Buku ini sesuai dibaca oleh semua peringkat masyarakat, guru, kaunselor, majikan, konsultan bisnes, pengurus, pentadbir awam, ahli politik, pengurus sumber manusia, dan ahli perniagaan. Di samping itu, ia sesuai untuk jurulatih motivasi dan sukan, ibu bapa, pelajar universiti, pekerja, serta sesiapa sahaja yang berminat mahu memperbaiki diri sendiri dan orang-orang di sekeliling mereka.

Cef Pastrri - Biskut Raya PTS Publishing House Sdn. Bhd.

Izzul Iskandar, jejaka yang serba tahu dan mahir membuat pelbagai jenis kek. Dia dipertemukan dengan Aireen, perancang perkahwinan yang cerewet. Bekerjasama dengan Aireen bagi menyediakan tempahan pelanggan membuatkan kepala Izzul Iskandar pusing. Kerjasama yang terjalin antara mereka penuh cabaran! Namun tanpa mereka sedari, cabaran itu yang menyatukan mereka.

Panduan kanak-kanak untuk tindakan sosial The Chapter Bookstore

SETIAP kali menjelang perayaan pastinya akan diraikan dengan meriah dan diwarnai dengan pelbagai adat resam mengikut kepercayaan masing-masing. Pasti juadah dan hidangan basah atau kering menjadi sajian utama dalam sesuatu perayaan. Pelbagai makanan tradisi menjadi pilihan untuk meraikan kedatangan bulan-bulan perayaan tersebut. Di dalam buku ini mengandungi 100 hidangan perayaan bagi setiap kaum iaitu perayaan bagi umat Islam, perayaan Tahun Baru Cina, perayaan Krismas, perayaan Deepavali dan perayaan bagi masyarakat di Sabah dan Sarawak.

Pelbagai resipi tradisional dan moden digabungkan di dalam buku ini. Oleh itu, jadikan buku ini sebagai teman rujukan anda ketika memasak.

Pelita bahasa Alaf 21

Menyelami perbezaan antara lelaki dan perempuan dalam sebuah perhubungan dan berkongsi tip serta cara komunikasi yang baik untuk membentuk sebuah ikatan perkahwinan yang berkekalan. Buku ini berbentuk soal jawab agar pembaca lebih fokus dan bersistem dalam memahami keperluan dan kehendak pasangan berdasarkan fitrah yang Allah jadikan. Antara kandungan menarik: Beza Masa Kualiti Suami dan Isteri Suamiku Tak Romantik Lagi Suami Nombor Satu, Isteri Nombor Berapa? Isteriku Emosional! Abang Minta Maaf”, Penyayang vs Membebel, Isteri Mahu Suami Jadi Sepertinya di Rumah, “Ladies First”- Mampu Buat Isteri Tersenyum , Suami Tak Perasan Isteri Cantik!, Lelaki Beraya Pergi Makan, Perempuan Beraya Borak Sakan, Tip Isteri Generasi Y Melayani Mentua, Isteri dalam Pantang, Suami Pun Kena ‘Pantang’, Shopping: Suami Stress, Isteri Ceria, Memilih Hadiah untuk Suami, Apabila Suami ‘Berskandal’, Dilema Menantu Beraya di Rumah Mentua, Mengapa Suami Tidak Teruja Apabila Isteri Berfesyen?, Benci, Tapi Sudah Jodoh dan banyak lagi...

I’m A Backpacker: Germany Puteh Press

Jerman ni macam terngiang-ngiang saja di telinga. Banyak kali dengar. ... Tapi itulah. Setakat dengar saja. Tak terasa nak pergi. Tak ada pulak dalam senarai negara mesti dilawati. ... Tapi lepas Backpackers Korea dan Eropah, ada buku ni. Jadi mesti ada sebab KENAPA Jerman? Kenapa ada orang, bila dah pergi Jerman sekali, pergi lagi dan lagi? Tak ada negara lain dah? Kenapa ada yang duduk Jerman terus? ... Rasanya Jerman ni, kes dia adalah 'tak kenal, maka tak cinta'. ... Bila kau dah kenal dia, kau akan tanya, “Kenapalah aku tak tahu benda ni dari dulu lagi?” Kau mula tak dapat kawal diri. Kau terbayang-bayang Altstadt, Obersee, dan Königssee. ... Yang kau pegang ni, buku ini, adalah detik pertama pandangan kau dan Jerman; rasa yang berpindah daripada mata, jatuh ke hati.

Gadisku Rabbita Utusan Publications

Kedengaran mersik dan lembut suara lelaki tua itu. Mengungkapkan sebaris kata-kata yang tertulis di depannya. Tidak difahaminya langsung. Dan kenapa perlu dia ungkapkan? Dia diburu kekeliruan kini. Kenapa lelaki tua ini muncul di depannya? Kenapa dia perlu berada di tempat asing ini? Kali ini Aliff Iman tekad. Walaupun tahu akan mendapat tentangan daripada keluarga, dia tetap tidak akan berubah hati. Dengan kemunculan seorang lelaki tua yang mengajarnya dua kalimah syahadah dalam mimpi, telah membuatkan Aliff Iman memilih Islam sebagai agama pegangannya. Dia kini benar-benar yakin bahawa agama yang dianutnya kini lebih menenteramkan seluruh jiwanya. Rahsia perkenalannya dengan Intan Najwa, seorang gadis Melayu telah membuatkan keluarganya menuduh Aliff Iman sengaja masuk Islam semata-mata untuk berkahwin dengan gadis itu. Keluarganya langsung tidak boleh menerima hakikat yang anaknya kini telah bertukar agama. Pelbagai konflik telah berlaku antara Aliff Iman dan keluarganya di kampung sehingga dia telah diusir oleh ibunya sendiri. Dengan hati yang lara, dia telah kembali ke Kuala Lumpur tetapi sekali lagi hatinya bagai disentak kuat apabila ternampak gadis pujaan berjalan beriringan dengan lelaki yang jauh lebih bergaya daripadanya. Jiwanya yang kacau bilau itu sekali lagi diuji dengan satu ujian yang maha hebat. “Dugaan ini terlalu berat untukku hadapi.. Namun, andai itu yang tertulis

kepadaku sejak azali lagi, akan kuterima dengan hati yang redha...”

#Amoi Berhijab PTS One

Orang kata lima tahun pertama perkahwinan akan melalui banyak cabaran bukan aje akan berdepan dengan masalah kewangan tapi juga masalah dalam mengenali pasangan. Kenal lama tak semestinya terlepas daripada cabaran tu. Baru kenal pun tak semestinya tak survive! Masalahnya... Aku kenal suami aku, Riz Qaiser. Aku kenal dia dua tahun sebelum berkahwin. Sekarang aku dah kahwin tiga tahun dengan dia. Maknanya... Dah lima tahun bersama. Dia memang tak banyak kore pun sebelum ini. Tapi, tiba-tiba Riz minta berpisah sementara... “It’s not you, it’s me.” Aku ingat sekejap... “Sementara tengkorak apa sampai tiga bulan dah? Dia ada perempuan lain ka?” Aku tak rasa pun yang Riz ada perempuan lain. Dia bukan sejenis lelaki yang kaki perempuan. Dia nak bercakap dengan lelaki pun segan, apa lagi dengan perempuan. Jadi, aku berdepan dengan Riz... “Now, Riz... Be a man kalau tak boleh nak be a husband.” Aku ingat aku akan dapat jawapan yang meyakinkan tapi Riz bagi alasan... “Abang rimaih.” Aku terdiam. Riz cakap dia rimas. Rimas? Bukan itu ke perkahwinan... You let one special person to annoy you for the rest of your life. Aku yang tak faham atau Riz yang tak faham? Dah nak masuk tahun ke enam... Tak kan la masih tak faham perkahwinan? “Dalam perkahwinan hanya ada aku dan dia aje. Kalau dia rimaih... Siapa penyebabnya? Bukan ka aku?” Dah tu... Jawapannya, cerai ke? Ah, kun faya kun!

Mertuaku Sayang Galeri Ilmu Sdn Bhd

Ketahui cara menjadi orang biasa yang mendapat pendapatan luar biasa.

Unlimited Power (Edisi Bahasa Melayu) PTS Professional

Anda sering menghadapi masalah dalam masakan? Kek anda tidak menjadi? Biskut mudah lemau? Masakan yang dimasak tidak seperti yang dijual di restoran? Buku ini memberikan jawapan pada segala permasalahan dalam dunia masakan yang anda cari selama ini. Ia bukan saja dilengkapi dengan resipi, malah turut memuatkan tip serta petua dalam menghasilkan masakan yang sempurna. Segala persoalan dikategorikan mengikut bahagian bagi memudahkan anda membuat rujukan. Antara kemusykilan yang diketengahkan: ~ Adakah krim tartar dan keju mozarella halal? ~ Bagaimanakah caranya untuk membuat tatangka? ~ Bagaimana membuat nasi ayam Hainan yang berbau harum? ~ Apakah resipi bahan perap untuk barbeku yang mudah dan ringkas? ~ Kenapa pau yang dijual di kedai lebih putih daripada yang dibuat di rumah? ~ Bagaimana hendak mengelakkan kulit karipap menggerutu apabila digoreng? Pelbagai lagi persoalan yang pastinya akan membantu anda menjadi pakar masakan.

Pendidikan khas dan pemulihan PTS Professional

Dian Qarmila dan Iskandar memang tidak serasi. Iskandar seolah-olah cili padi pada Dian. Bertembung saja dengan Iskandar, dia akan kepedasan. Pedihnya yang meresap hingga ke ulu hatin. Bencinya Dian pada “Encik Beruang” yang penuh berlagak itu. Perang mulut antara mereka tidak pernah putus. Namun, ada suatu rasa di hati Iskandar. Makin Dian marah, makin dia suka. Malah makin merindu pula. Inikah dinamakan cinta? Opps! mana boleh? “Cik Singa” ini mana kenal erti cinta. Lagi haru kalau dia meluahkan perasaan itu. Apa-apa pun dia perlu juga menyatakan hasrat hati kepada gadis itu. Dia perlu melamar Dian. Mana tahu selepas berkahwin nanti, Dian akan jadi lembut. Sebenarnya, dalam diam Dian turut merindui lelaki itu. Ah, takut berterus terang! Anehnya, mengapa Iskandar kian bertandang di ingatan? Siapa yang gila

sebetulnya? Lama juga dia hendak memberi jawapan. Tekadnya mahu kahwin tanpa cinta. Padanya, itu lebih baik dan penuh berkat. "Abang ni kiranya macam TNB, ya?" "TNB di hati Dian Qarmila."

Gapura merdeka PTS Litera Utama

Ramai yang di luar sana tertanya-tanya apakah bahan-bahan yang digunakan untuk menghasilkan kek yang lazat? Bagaimana membuat tat keju yang enak? Buku baking ini bukan sahaja menjawab persoalan berkenaan, malah menghimpunkan 70 jenis resipi termasuk kek, biskut, roti, kek cawan, pai, tat, muffin dan brownies. Inilah masanya kita menghasilkan hidangan istimewa untuk keluarga. Penyediaan yang mudah dan sesuai untuk semua. Boleh sediakan kek hari lahir, biskut untuk perayaan dan membekalkan piza ke sekolah dengan air tangan anda sendiri!

Shakespeare's Words Penguin UK

Sebut nama Felixia, yang datang dalam fikiran kita adalah: seksi. Sekiranya tidak seksi, yang mungkin datang adalah: Playboy. Kalau pun tidak Playboy, tergambar soal: hijab. Namun siapa sangka, di balik wajah menawan itu ada banyak kisah? Kisah yang selama ini dipendam, disimpan, dan tidak dikongsikan. Dalam *Amoi Berhijab*, ada banyak cerita yang istimewa. Cerita waktu kecilnya yang disalah faham sebagai bisu. Cerita waktu sekolahnya yang asyik dibuli. Cerita waktu remajanya yang penuh dengan agenda menjaga adik sahaja. Kemudian tentulah ramai ingin tahu hidup seorang model Playboy. Bagaimana hidup dalam dunia glamor. Serta hebatnya sehelai tudung, mampu mengubah hati seorang insan. *Amoi Berhijab*, sebuah buku ikhlas daripada hati. Sebuah tulisan yang sejujurnya mahu berkongsi, buat sesiapa yang mahu mengetahui.

I'm A Backpacker: Europe Iqra Advance Solution

Berhari raya tanpa dilengkapi balang berisi biskut dan kek di atas meja hidangan tentunya terasa kurang meriahnya. Ia sudah menjadi amalan zaman-berzaman sehingga kini. Sebagai sebuah

negara pelbagai kaum, Malaysia tidak kalah dengan aneka sajian lazat dan menyelerakan. Bahulu, makmur, kek mentega, kerepek bawang, kacang botak, kuih denderam, tapai, halwa maskat dan dodol antara hidangan klasik yang masih wujud di hati masyarakat kini. Setiap kali menjelang hari raya, selain hidangan tradisi seperti lemang, ketupat dan lain-lain, aneka biskut dan kek juga merupakan sajian popular yang akan menjadi pilihan. Sama ada tradisional mahupun moden, setiap satunya tetap memiliki keistimewaan. Membuat biskut dan kek tidak sukar jika tahu caranya. Bahan-bahan asasnya ialah tepung, mentega, telur dan gula. Ceriakan lebaran anda dengan mencuba pelbagai resipi yang disediakan di dalam buku ini. Sudah pasti hari raya anda bersama keluarga akan lebih bermakna dengan menghidangkan resipi-resipi terbaik hanya di 165 KEK & BISKUT RAYA. - Keunikan biskut lama & baru - Aneka tat yang comel & lazat - Kek pikat selera tetamu - Kerepek kampung sebagai kudapan rangup - Kuih tradisi warisan zaman-berzaman - Langkah demi langkah

I'm A Backpacker: United Kingdom Buku Prima

A vital resource for scholars, students and actors, this book contains glosses and quotes for over 14,000 words that could be misunderstood by or are unknown to a modern audience. Displayed panels look at such areas of Shakespeare's language as greetings, swear-words and terms of address. Plot summaries are included for all Shakespeare's plays and on the facing page is a unique diagrammatic representation of the relationships within each play.

Bijak Memasak Alaf 21

Mengandungi 60 jenis biskut lama dan moden. Ia disediakan oleh Chef Selebriti terkenal Norzailina Nordin. Antara biskut yang disediakan ialah biskut coklat badam, biskut quaker oat, biskut semperit, biskut kelapa, biskut kismis dan sebagainya. Ia juga dihiasi dengan krim, coklat urai dan manisan agar rasa dan rupanya lebih menarik.